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Jaki jest ten znakomity plan zbawienia? 

 
WSZYSCY ZGRZESZYLIŚMY,  A  NASZE  GRZECHY  ODDZIELAJĄ  NAS  
OD BOGA 
 
Czujesz   się   spragniony,   błąkasz   się   w  
ciemnościach,  nie  możesz  znaleźć  sensu 
życia,  ponieważ  żyjesz  w  oddzieleniu  od  
Boga.   Biblia   mówi   nam,   że   wszyscy  
zgrzeszyliśmy,   a   nasze   grzechy  
oddzielają  nas  od  Boga :  
 
« Zaiste, nie  ma  na  ziemi  człowieka  
sprawiedliwego, który by tylko 
dobrze  czynił  i  nie  grzeszył. » 
(Księga  Koheleta (Kaznodziei  Salo
mona)  7:20)  
 
« 23   Gdyż   wszyscy   zgrzeszyli   i   brak   im   chwały   Bożej, 24   I   są  
usprawiedliwieni   darmo,   z   łaski   jego,   przez   odkupienie w Chrystusie 
Jezusie » (List Pawła  do  Rzymian  3:23).  
 
 
PUSTKA 
 
 
Pustka,   którą   odczuwasz   w   sercu   może   być  
wypełniona  jedynie  przez  Boga,  którego  nie  ma  w  
Twoim   życiu.   Zostaliśmy   stworzeni,   by   trwać   w  
pełnej  miłości  relacji  z  Bogiem.   
 
Z   powodu   grzechu   nie   możemy   cieszyć   się   tą  
relacją.   Jest   nawet  gorzej:   grzech  może  oddzielić  
nas  od  Boga  na  całą  wieczność,  w  tym życiu,  jak  i  
w  przyszłym :  
 
« Albowiem  zapłatą  za  grzech   jest  śmierć,  a  
łaska   przez   Boga   dana   to   życie   wieczne   w   Chrystusie   Jezusie,   Panu  
naszym. » (Rzymian 6:23);  
 
« Kto  wierzy  w   Syna,  ma   żywot  wieczny,   kto   zaś   nie   słucha   Syna,   nie  
ujrzy  żywota,  lecz  gniew  Boży  ciąży  na  nim. » Jan 3:36). 
 

 

http://biotuesdays.com/2011/10/04/viking-systems-names-silverman-as-vp-of-marketing/puzzle/
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UMARLI  NIE  MOGĄ  UJRZEĆ  KRÓLESTWA 

Z   natury   jesteśmy   istotami   cielesnymi   i   użyty   tutaj   termin   „ciało"   oznacza   po  
prostu  nasze  cielesne  człowieczeństwo.  W  wyniku  naszych  pierwszych,  cielesnych  
narodzin  jesteśmy  jedynie  „ciałem".  Ludzie  w  tym  naturalnym  stanie  są  duchowo  
martwi.  Nasze  cielesne  narodziny  nie  są  narodzinami  duchowymi  – nie rodzimy 
się  z  sercem,  które  kocha  Boga.  Rodzimy  się  duchowo  martwi. 

To   właśnie   miał   na   myśli   Pan   Jezus,  
kiedy powiedział   do   swojego  
niedoszłego  ucznia,   który   chciał  
najpierw   pójść   do   domu   na   pogrzeb:  
« Niech   umarli   grzebią   umarłych  
swoich"  (Łukasz 9:60).  

Niektórzy   są   fizycznie   martwi   i   takich  
należy   pogrzebać.   Inni   są   duchowo  
martwi   i   mogą   grzebać   martwych  
fizycznie. Ta  sama  myśl  jest  zawarta  w  
przypowieści   o   synu  marnotrawnym,  w  
której ojciec mówi:  « Ten syn mój 
był  umarły,  a  ożył » (Łukasz 15:24).  

Dlatego   właśnie « jeśli   się   kto   nie   narodzi   na   nowo,   nie   może   ujrzeć  
Królestwa  Bożego » (Jan 3:3)  

Umarli  nie  mogą  ujrzeć  tego  Królestwa,  to  znaczy  nie  mogą  postrzegać  Królestwa  
Bożego   jako   najbardziej   pożądanego   dobra.   Dla   nich   Królestwo   to   wydaje   się  
głupstwem,   baśnią   albo   rzecz   nie   wartą   ich   uwagi.   Dlatego   właśnie   nie   mogą  
wejść   do   Królestwa   Bożego   (Jan 3:5). Nie   mogą,   ponieważ   uważają je za 
głupstwo. 

Pan Jezus widzi tylko dwa rodzaje ludzi: 

- ludzi  urodzonych  tylko  raz,  czyli  urodzonych  z  ciała,  duchowo  martwych;; 

- ludzi  narodzonych  na  nowo  przez  Ducha  Bożego,  którzy  żyją  dla  Boga  i  uważają  
jego  Królestwo  za  najbardziej  pożądane  dobro. 

 

ŻĄDANIE  JEZUSA:  MUSISZ  SIĘ  NA  NOWO  NARODZIĆ 

 Nie potrzebujesz moralnej poprawy starego « ja ».   Nowe   życie   – oto, czego 
potrzebuje  cały  świat.  Jest  to  radykalna  i  nadnaturalna  przemiana,  która  nie  leży  
w   naszej   mocy.   Martwi   nie   mogą   sami   siebie   ożywić.   Musimy   narodzić   się   na  
nowo – « nie   z   krwi   ani   z   cielesnej  woli,   ani   z   woli   mężczyzny, lecz z 
Boga » (Jan 1:13).  Tego  właśnie  żąda  Pan  Jezus  od  świata. 

Odpowiedział   Jezus:  « ... Nie  dziw  się,  że  ci  powiedziałem:  Musicie  się  na  
nowo  narodzić » (Jan 3:5,7). 

http://www.google.com/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&docid=c9J6ycge7rwuuM&tbnid=CtY0ohkxqYuPzM:&ved=0CAUQjRw&url=http%3A%2F%2Ffede-eglises.com%2Fcharton_2010_11.htm&ei=UZ3gU--VEsXEOafsgNAO&bvm=bv.72197243,d.ZWU&psig=AFQjCNFZ4cxONJkKU9tNQYBKFRt0k7yIOQ&ust=1407315659604929
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« Odpowiadając   Jezus,   rzekł   mu:   Zaprawdę,   zaprawdę,   powiadam   ci,  
jeśli   się   kto  nie  narodzi  na  nowo,  nie  może  ujrzeć  Królestwa  Bożego » 
(Jan 3:3). 

W trzecim rozdziale Ewangelii Jana opisana jest 
rozmowa Jezusa z jednym z faryzeuszy, dostojnikiem 
żydowskim  imieniem Nikodem (Jan 3:1). Faryzeuszy 
cechowała   doskonała   znajomość   Biblii   hebrajskiej,  
dlatego   też   Pan   Jezus   zdziwił   się,   że   Nikodem   nie  
zrozumiał   nakazu: „Musicie   się   na   nowo  
narodzić".  

« Nikodem  zapytał : « Jakże  się  może  człowiek  
narodzić,   gdy   jest   stary?   Czyż  może powtórnie 
wejść   do   łona   matki   swojej   i   urodzić   się? » 
(Jan  3:4).  

Reakcją   Pana   Jezusa   było   zdziwienie:   « Jesteś  
nauczycielem w Izraelu, a tego nie wiesz? » (Jan 3:10). 

 

I  NOWEGO  DUCHA  WŁOŻĘ  DO  ICH  WNĘTRZA 

Innymi   słowy   eksperta   Biblii   hebrajskiej   nie   powinno   dziwić   żądanie   Jezusa:  
« Musicie  się  na  nowo  narodzić".  

 Dlaczego?   Dlatego,   że   Biblia   hebrajska   zawiera   na   ten   temat   wiele   wzmianek  
znanych   zarówno   Jezusowi,   jak   i   Nikodemowi.   Bóg   zawarł   w   Piśmie   Świętym  
obietnice,   że   pewnego   dnia   sprawi,   iż   jego   lud   narodzi   się na nowo. Jednym z 
najbardziej   ewidentnych   przykładów   tego   rodzaju   zapowiedzi   jest   obietnica  
zawarta  w  Księdze  Ezechiela.  Pan  Jezus  nawiązując  do  tej  obietnicy  powiedział:  

« Jeśli  się  kto  nie  narodzi  z  wody  i  z  Ducha,  nie  może  wejść  do  Królestwa  
Bożego"  (Jan 3:5).  

Narodzenie na nowo opisane jest jako narodzenie z wody i z Ducha. Te dwa 
terminy:  „woda"  oraz  „Duch"  powiązane  są  ze  sobą  w  obietnicy  zawartej  Księdze  

Ezechiela (Ez 36:25-27), gdzie Bóg mówi: 

« I   pokropię   was   czystą   wodą,   i   będziecie  
czyści   od   wszystkich   waszych   nieczystości   i  
od wszystkich waszych   bałwanów   oczyszczę  
was. I dam wam serce nowe, i ducha nowego 
dam  do  waszego  wnętrza,  i  usunę  z  waszego  
ciała   serce   kamienne, a dam wam serce 
mięsiste.   Mojego ducha dam do waszego 
wnętrza   i   uczynię,   że   będziecie   postępować  
według   moich   przykazań,   moich   praw  
będziecie   przestrzegać   i   wykonywać   je ». 
36:28   I   będziecie   mieszkać   w   ziemi,   którą  
dałem   waszym   ojcom;;   i   będziecie   moim  
ludem,   a   Ja   będę   waszym   Bogiem. 29 I 

http://www.google.com/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&docid=_bcm6YR9PpxgvM&tbnid=saUAAJ6YQNxu4M:&ved=0CAUQjRw&url=http%3A%2F%2Fvasedargile.centerblog.net%2F1176-ta-parole-est-vie-seigneur-du-160412&ei=vJngU5XxA8u1PbD6gJgN&bvm=bv.72197243,d.ZWU&psig=AFQjCNHfY_jK8iVVm89PZS5BUWSmHmwfow&ust=1407314734489570
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wybawię  was  od  wszystkich  waszych  nieczystości,  sprawię,  że  wzejdzie  
zboże  i  rozmnożę  je,  a  nie  dopuszczę  do  was  głodu. 30  Pomnożę  owoce  
drzew   i   plony   pól,   abyście   już   nigdy   nie   musieli   znosić   hańby   klęski  
głodowej   wśród   narodów. 31   Wtedy   wpomnicie   o   swoim   złym  
postępowaniu   i   o   swoich   czynach,   które  nie  były  dobre;;   i   będziecie   się  
brzydzić  samych  siebie  z  powodu  swoich  win  i  swoich  obrzydliwości. 32 
Nie  ze  względu  na  was  Ja  działam  - mówi Wszechmocny Pan - niech to 
wam  będzie  wiadome.  Wstydźcie  się   i   rumieńcie  się  z  powodu  swojego  
postępowania, domu izraelski! 

Bóg  obiecuje   ludziom  oczyszczenie   z   grzechu  oraz   odnowienie   ich  ducha   dzięki  
obecności   Ducha   Świętego.   Jezus   uważał,   że   Nikodem   powinien   skojarzyć  
żądanie   narodzenia   na   nowo   z   zawartą   w   Księdze   Ezechiela   obietnicą   nowego  
ducha  oraz  daru  Ducha  Świętego.   Jednak  Nikodem  nie  powiązał   tych   rzeczy  ze  
sobą,   dlatego   Pan   Jezus   przybliżył   tę   kwestię   mówiąc   o   roli   Ducha   Bożego   w  
odnowieniu ducha ludzkiego: « Co  się  narodziło  z  ciała,  ciałem  jest,  a  co  się  
narodziło  z  Ducha,  duchem  jest » (Jan 3:6). 

 

WIATR  WIEJE  DOKĄD  CHCE 

Zdziwienie   Nikodema   nie   jest   rzeczą   zupełnie   niewłaściwą,   ponieważ   nowe  
narodzenie  jest  pewną  tajemnicą.  Pan  Jezus  mówi: „Wiatr  wieje,  dokąd  chce,  i  
szum  jego  słyszysz,  ale  nie  wiesz,  skąd  przychodzi  i  dokąd  idzie;;  tak  jest  
z   każdym,   kto   się   narodził   z   Ducha"   (Jan 3:8). Innymi   słowy,   mówi   do  
Nikodema:   „Potrzebujesz   nowego   życia   duchowego   – potrzebujesz ponownych 
narodzin". 

To,  czego  Jezus  żąda  od  Nikodema,  żąda  także  od  każdego  z  nas.  Pan  przemawia  
tutaj  do  każdego  człowieka  na  tym  świecie – nikogo nie wyklucza. Nikt nie  może  
się  poszczycić  jakimiś  szczególnymi  predyspozycjami  do  życia.   

Osoba martwa jest martwa. Bez  względu  na  kolor  skóry,  przynależność  etniczną,  
kulturową  czy   społeczną, osoba martwa jest martwa. Potrzebujemy duchowych 
oczu. Narodziny  cielesne  nie  zapewnią  nam  
miejsca  w  Królestwie  Bożym.  Nie  możemy  
się  narodzić  na  nowo  sami  z  siebie.  Dzieło  
to wykonuje Duch   Święty.   Duch   Święty  
jest   suwerenny   i   działa   w   sposób   dla   nas  
niepojęty.   Musimy   narodzić   się   na   nowo,  
jednak nowe narodzenie jest darem od 
Boga. 

Przestańcie   koncentrować   się   na   sobie   i  
szukajcie u Boga tego, co jedynie On sam 
może   dla   was   wykonać.   Nie   potrzebujecie  
moralnej  poprawy  starego  „ja".  Nowe  życie  
– oto,  czego  potrzebuje  cały  świat.  Jest  to  
radykalna i nadnaturalna przemiana, która 
nie   leży  w   naszej  mocy.   Martwi   nie  mogą  
sami  siebie  ożywić.  Musimy  narodzić  się  na  
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nowo – „nie   z   krwi   ani   z   cielesnej  woli,   ani   z  woli  mężczyzny,   lecz   z   Boga"   (J  
1:13).  Tego  właśnie  żąda  Pan  Jezus  od  świata. 

 
CO  STANIE  SIĘ  PO  TYM  ŻYCIU?   
 
Co   stanie   się   po   tym   życiu?   Czy to życie   ma   jakiś   sens?   Jakie jest życie po 
śmierci?   Jezus mówił:  « Ja   jestem   zmartwychwstaniem   i   życiem.   Kto  we  
Mnie   wierzy,   choćby   i   umarł,   żyć   będzie.   Każdy,   kto   żyje   i   wierzy   we  
Mnie, nie umrze na wieki » (Jan 11:25-26). 
 
Jezus  wziął  na  siebie  nasz  grzech  «On  tego,  który  nie  znał  grzechu,  za  nas  
grzechem  uczynił,  abyśmy  w  nim  stali  się  sprawiedliwością  Bożą. » (2gi 
List Pawła  do  Koryntian  5:21).   
 
Jezus  umarł  za  nas  « Bóg  zaś  daje  dowód  swojej  miłości  ku  nam  przez  to,  
że   kiedy   byliśmy   jeszcze   grzesznikami,   Chrystus   za   nas   umarł. » (List 
Pawła  do  Rzymian  5:8)  przyjmując  karę,  na  którą  my  zasłużyliśmy.   
 
Trzy   dni   później   Jezus   zmartwychwstał   udowadniając   swoje   zwyciestwo   nad  
grzechem i   śmiercią   « 4   Pogrzebani   tedy   jesteśmy wraz z nim przez 
chrzest  w  śmierć,  abyśmy  jak  Chrystus  wskrzeszony  został  z  martwych  
przez  chwałę  Ojca,  tak  i  my  nowe  życie  prowadzili.  5  Bo  jeśli  wrośliśmy  
w  podobieństwo  jego  śmierci,  wrośniemy  również  w  podobieństwo  jego  
zmartwychwstania » (List Pawła  do  Rzymian  6:4-5).  
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CZEMU  TO  ZROBIŁ?   
 
Jezus powiedział : « Nikt   nie  ma  większej  miłości   od   tej,   gdy   ktoś   życie  
swoje  oddaje  za  przyjaciół  swoich » (Jan 15:13).  
Jezus  umarł,  byśmy  my  mogli  żyć.  Jeśli  uwierzymy  Jezusowi,  zaufamy,  że  Jego  
śmierć   stanowi   ofiarę   za   nasze   grzechy   – wszystkie   nasze   grzech   zostaną  
zapomniane i przebaczone.  
 
Wtedy   zostanie   zaspokojone   duchowe   pragnienie,   na   które   cierpimy.   Światło  
zostanie  zapalone.  Będziemy  mieli  dostęp  do  życia  w  obfitości.  Poznamy  naszego  
najlepszego przyjaciela i dobrego pasterza.  
Będziemy  mieli  życie  po  śmierci,  a  będzie  to  życie  wieczne  w  niebie  z  Jezusem! 
 
« Tak  bowiem  Bóg  umiłował  świat,  że  Syna  swego  Jednorodzonego  dał,  
aby   każdy,   kto   w   Niego   wierzy,   nie zginął,   ale   miał   życie   wieczne » 
(Jan  3:16). 
 
 
Zdecyduj się   uwierzyć   w   Jezusie i powiedz « Dziś   uwierzyłe(a)m w Jezusie » 
 
Pragnienie,   które   czujesz   jest   duchowe,   i  może   być   zaspokojone   jedynie   przez  
Jezusa. Tylko Jezus może   rozproszyć   ciemność.   Tylko   On   jest   w   stanie   dać  
satysfakcjonujące   życie.   Jezus   jest   przyjacielem   i   pasterzem,   którego   szukasz.  
Jezus   jest   życiem   – w   świecie   doczesnym   i   wiecznym.   Jezus   jest   drogą  
zbawienia! 
 
 
JEDNA DROGA 
 
Co  jest  drogą?  Co  jest  prawdą?  Co  jest  życiem? 
 
Biblja mowi ze jest tylko jedna droga do zbawienia, 
jedna prawda to Ojca, jedne zycie wietrzne po smierci.  
 
Jezus  odpowiedział  na  te  pytania:  « Ja  jestem  drogą  
i   prawdą,   i   życiem.   Nikt   nie   przychodzi   do   Ojca  
inaczej jak tylko przeze Mnie » (Jan 14:6). 
Nie ma innej drogi, innej religii. 
 
 
 CHLEB ŻYCIA 
 
« Jam  jest  chleb  życia.  Kto  do  Mnie  przychodzi,  nie  będzie  łaknął;;  a  kto  
we Mnie wierzy,  nigdy  pragnąć  nie  będzie » (Jan 6:35).  
 
« Ja   jestem   chlebem   żywym,   który   z   nieba  
zstąpił;;   jeśli   kto   spożywać   będzie   ten   chleb,  
żyć  będzie  na  wieki;;  a  chleb,  który  Ja  dam,  to  
ciało   moje,   które   Ja   oddam   za   żywot  
świata.. » (Jan 6 :51) 
 

http://www.google.com/imgres?imgurl=http%3A%2F%2Fi0.wp.com%2Fkechnt.pl%2Fwp-content%2Fuploads%2Fja_jestem%2Fja_jestem_www_3_chleb.png%253Fresize%253D584%25252C273&imgrefurl=http%3A%2F%2Fkechnt.pl%2Fja-jestem-chlebem-zycia%2F&h=273&w=584&tbnid=DEv_tUvlokwbVM%3A&zoom=1&docid=gIVvhtaRb-dXdM&ei=aKHgU5GdI4HcOvS0gKgN&tbm=isch&ved=0CCwQMygQMBA&iact=rc&uact=3&dur=3056&page=2&start=13&ndsp=20


8 
 

JEDNA BRAMA 
 
« Ja  jestem  bramą.  Jeżeli  ktoś  wejdzie  przeze  Mnie,  będzie  zbawiony  - 
wejdzie  i  wyjdzie,  i  znajdzie  paszę » (Jan 10:9). 
 
DOBRY PASTERZ 

« Ja jestem dobrym pasterzem. 
Dobry  pasterz  daje  życie  swoje  za   
owce... Ja jestem dobrym 
pasterzem i znam owce moje, a 
moje Mnie znają » (Jan 10:11, 14). 
 

ŚWIATŁOŚC  ŚWIATA  

« Ja  jestem  światłością  świata.  Kto  idzie  za  Mną,  nie  będzie  chodził  w  
ciemności,  lecz  będzie  miał  światło  życia » (Jan 
8:12).  
 
« Bóg w  swoim  wielkim  miłosierdziu  przez  
powstanie z martwych Jezusa Chrystusa na 
nowo  zrodził  nas  do  żywej  nadziei. » (1 Piotra 
1:3) 
 
« Tak  bowiem  Bóg  umiłował  świat,  że  Syna  
swego  Jednorodzonego  dał,  aby  każdy,  kto  w  
Niego  wierzy,  nie  zginął,  ale  miał  życie  
wieczne. » (Jana 3:16) 
 

« Łaską  bowiem   jesteście  zbawieni  przez  wiarę.  
A  to  pochodzi  nie  od  was,  lecz  jest  darem  Boga:  nie  z  uczynków,  aby  się  
nikt  nie  chlubił. » (Efezjan 2:8-9) 

« Jeżeli   więc   ustami   swoimi   wyznasz,   że   Jezus   jest   Panem,   i   w   sercu  
swoim   uwierzysz,   że   Bóg   Go   wskrzesił   z   martwych   - osiągniesz  
zbawienie. » (Rzymian 10:9) 

« Bóg   zaś   okazuje   nam   swoją   miłość   [właśnie]   przez   to,   że   Chrystus  
umarł  za  nas,  gdyśmy  byli  jeszcze  grzesznikami. » (Rzymian 5:8) 

 
PAN  KOŁACZE I CZEKA 
« 20 Oto   stoję  u   drzwi   i   kołaczę;;   jeśli   ktoś   usłyszy   głos  mój   i   otworzy  
drzwi,  wstąpię   do   niego   i   będę   z   nim   wieczerzał,   a   on   ze   mną.  21 
Zwycięzcy  pozwolę  zasiąść  ze  mną  na  moim  tronie,  jak  i  Ja  zwyciężyłem  
i  zasiadłem  wraz z Ojcem moim na jego tronie. 22 Kto ma uszy, niechaj 
słucha,  co  Duch  mówi  do  zborów» (Objawienie Jana 3 :20) 

 


